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Protokół nr XXII/2012 

z obrad XXII  sesji Rady Miejskiej 

z dniu 30 sierpnia 2012 roku 

 

 
Ad pkt 1 Otwarcia obrad XXII sesji Rady dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Czesław 

Oleksiak. Przywitał wszystkich przybyłych na sesję: zaproszonych gości- Sołtysów, 

dyrektorów jednostek gminnych, Panie Gospodyń Wiejskich z Czernina, które zwyciężyły w 

Plebiscycie ogłoszonym przez Dziennik Bałtycki na najpopularniejsze KGW w Powiecie 

Sztumskim, przedstawicieli prasy lokalnej, przedstawiciela regionalnej TV Malbork Pana 

Piotra Wąsowicza, przedstawicieli prasy lokalnej, Burmistrza, zastępcę Burmistrza, 

pracowników urzędu i przybyłych radnych. Stwierdził prawomocność obrad, gdyż na 15-

osobowy skład rady w obradach udział brało 14 radnych. Nieobecni radni: Tomasz Kubacki  

Lista obecności radnych  stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu  

Ad pkt 2 Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak przedstawił następujący porządek obrad, 

który radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji i projektami uchwał: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie zgłoszonych zmian do porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XX/2012 z dnia 12 lipca 2012 roku i protokołu nr XXI/2012 

z dnia 10 sierpnia 2012 roku. Protokoły do wglądu wyłożone są w Biurze Rady 

Miejskiej. 

4. Część uroczysta sesji-  

1) Wręczenie podziękowania Pani Elżbiecie Bieleckiej w związku z zakończeniem pracy 

na stanowisku dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Maksymiliana Golisza w 

Sztumie. 

2) Wręczenie aktów powierzenia stanowiska dyrektora: 

a) Gimnazjum nr 1 im. Jana Pawła II w Sztumie - Pani Aldonie Ruszkowskiej, 

b) Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Maksymiliana Golisza w Sztumie - Pani 

Agnieszce Boguckiej, 

c) Publicznego Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Nr 1 im. Kubusia 

Puchatka w Sztumie - Pani Renacie Jagielskiej. 

      3)  Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego: 

a) Pani Lidii Sidorowicz nauczycielce Publicznego Przedszkola z Oddziałami 

Integracyjnymi Nr 1 im. Kubusia Puchatka w Sztumie, 

b) Pani Liliannie Bojanowskiej nauczycielce Gimnazjum nr 1 im. Jana Pawła II w 

Sztumie 

c) Pani Mariannie Jurkiewicz- nauczycielce Niepublicznego Przedszkola „Na 

Słonecznej Górce” w Sztumie. 

       4) Wręczenie gratulacji Paniom z KGW z Czernina za zajęcie II miejsca w Plebiscycie  

           ogłoszonym przez Dziennik Bałtycki na najpopularniejsze Koło Gospodyń Wiejskich   

           w Powiecie Sztumskim. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Sztum z działalności międzysesyjnej. 
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6. Przedłożenie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Sztum, 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury 

za I półrocze 2012 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowe za I półrocze 2012 roku. 

7. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Sztum na lata 2012-2018, 

2) zmian w budżecie gminy na 2012 rok, 

3) ustalenia wysokości opłaty od posiadania psów, terminów i sposobu płatności opłaty 

oraz jej poboru, 

4) poboru podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w 

drodze inkasa, 

5) Programu Aktywności Lokalnej na lata 2012 – 2013, 

6) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Sztumie nr XLIX/389/10 z dnia 28 sierpnia 2010 

roku w sprawie przystąpienia do opracowania „Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego zwanego dalej „Planem Miejscowym” dla terenu 

działki nr 178/15 z obszarem terenów przyległych dla lokalizacji Farmy Wiatrowej 

w Szpitalnej Wsi obręb Barlewice” 

7) przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Sztum na lata 2012-2020, 

8) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy i 

umowy najmu na czas nieokreślony na nieruchomości wchodzące w skład 

gminnego zasobu nieruchomości, 

9) sprzedaży lub oddania w użytkowanie wieczyste w drodze przetargu, nieruchomości 

położonych w obrębie Sztumskie Pole, 

10) zbycia w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej położonej w Sztumie przy 

ul. Sienkiewicza stanowiącej własność Gminy Sztum w związku z wygaśnięciem 

prawa użytkowania wieczystego, 

11)  sprzedaży działki położonej w Sztumie przy ul. Żeromskiego z przeznaczeniem na 

poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej na rzecz osoby, 

która zamierza ją nabyć,   

12) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 

biorących udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniu pożarniczym 

zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Sztum; referują pkt 7/10 2 

Danuta Wiatrowska, Skarbnik Miasta Gminy, pkt 7/3i 4 Iwona Sanewska, kierownik Referatu ds. 

Podatkowych, pkt 7/5 Sylwia Mackiewicz, dyrektor Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, pkt 7/6- 

11 Iwona Wyżykowska zastępca kierownika Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Planowania 

Przestrzennego i Majątku, pkt 7/12 Bożena Falkowska, kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Spraw 

Obywatelskich. 

8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak zgłosił autopoprawkę do porządku obrad: w punkcie 

7  wpisać ppkt 13 w brzmieniu następującym: podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na II półrocze 2012 roku.  Porządek stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

Ad  pkt 3 Protokoły nr XX/2012 z dnia 12 lipca 2012 roku i   XXI/2012 z dnia 10 sierpnia 

2012 roku  do wglądu wyłożone były w Biurze Rady Miejskiej. Radni zapoznali się z treścią 

protokołów, uwag nie zgłosili i protokoły podpisali  

 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak ww. protokoły poddał pod głosowanie  
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1) Protokół nr XX/2012 z dnia 12 lipca 2012 roku- w wyniku głosowania został 

zatwierdzony jednogłośnie (14 głosów za) 

2) Protokół nr XXI/2012 z dnia 10 sierpnia 2012 roku- w wyniku głosowania został 

zatwierdzony jednogłośnie (14 głosów za) 

 

Ad pkt 4  Część uroczysta sesji :   

1) Wręczenie podziękowania Pani Elżbiecie Bieleckiej w związku z zakończeniem pracy 

na stanowisku dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Maksymiliana Golisza w 

Sztumie – podziękowanie w imieniu samorządu i Rady wręczył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Czesław Oleksiak informując, że Pan Burmistrz wręczy również 

podziękowanie Pani Bieleckiej na rozpoczęciu roku szkolnego.  Pani Bieleckiej 

wręczono okolicznościowe wiązanki kwiatów. Pani Elżbieta Bielecka podziękowała 

za współpracę radnym Radzie Miejskiej  w Sztumie oraz  Panu Burmistrzowi Miasta i 

Gminy. 

2) Burmistrz Miasta i Gminy Leszek Tabor wręczył akty powierzenia stanowiska 

dyrektora: 

d) Gimnazjum nr 1 im. Jana Pawła II w Sztumie - Pani Aldonie Ruszkowskiej, 

e) Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Maksymiliana Golisza w Sztumie - Pani Agnieszce 

Boguckiej, 

f) Publicznego Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Nr 1 im. Kubusia Puchatka 

w Sztumie - Pani Renacie Jagielskiej. 

      3)  Burmistrz Miasta i Gminy wręczył akty nadania stopnia awansu zawodowego     

           nauczyciela mianowanego nauczycielkom samorządowych placówek  

           oświatowych. Natomiast dyrektor Niepublicznego Przedszkola Sztumie wręczyła  

           akt  nadania stopnia awansu  zawodowego nauczycielce Niepublicznego Przedszkola:  

d) Pani Lidii Sidorowicz nauczycielce Publicznego Przedszkola z Oddziałami 

Integracyjnymi Nr 1 im. Kubusia Puchatka w Sztumie, 

e) Pani Liliannie Bojanowskiej nauczycielce Gimnazjum nr 1 im. Jana Pawła II w 

Sztumie   

f) Pani Mariannie Jurkiewicz- nauczycielce Niepublicznego Przedszkola w Sztumie.                                                                                                                  

Wręczenie  aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego 

zostało poprzedzone złożeniem ślubowania przez ww. nauczycielki po odczytaniu 

roty ślubowania przez Burmistrza Miasta i Gminy Leszka Tabora                                                                                                                                       

       4) Przewodniczący Rady  Czesław Oleksiak poinformował, że jest wielką przyjemnością    

           na dzisiejszej sesji gościć  Panie z Koła  Gospodyń Wiejskich z Czernina, które po raz  

           kolejny są zwyciężczyniami wśród najlepszych- tym razem w Plebiscycie ogłoszonym  

           przez Dziennik Bałtycki na najpopularniejsze Koło Gospodyń Wiejskich  w Powiecie  

           Sztumskim zdobyły II miejsce. Paniom: Danucie Barańskiej,  Krystynie Kijak, Annie  

           Wiśniewskiej, Danucie Zwolenkiewicz, Elżbiecie Kanarek, Jolancie Kapusta, Halinie  

           Makulskiej, Krystynie Sosnowskiej, Danucie Gutowskiej, Stefanii Grzegorzewskiej,  

           Barbarze Gazda, Krystynie Sawickiej wręczono listy gratulacyjne: w imieniu  

           mieszkańców oraz władz samorządowych Miasta i Gminy Sztum serdecznie  

           gratulujemy zdobycia II miejsca w Plebiscycie na Najpopularniejsze Koło Gospodyń  

           Wiejskich ogłoszonego przez Dziennik Bałtycki. Dziękujemy za trud i zaangażowanie  

           w działania związane z promocją naszej gminy, aktywny udział w życiu kulturalnym  

           naszej lokalnej społeczności oraz uświetnianie uroczystości gminnych. Dziękując za  
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           kultywowanie lokalnych tradycji i zwyczajów życzymy Paniom dużo zdrowia oraz  

           wszelkiej pomyślności w życiu osobistym. Paniom wręczono po symbolicznej  róży. 

 

     Solenizantami w okresie międzysesyjnym byli: 

1) Róża Banasik- Zarańska 

2) Bartosz Mazerski 

3) Czesław Oleksiak 

4) Henryk Piepiórka 

5) Alicja Podlewska 

6) Danuta Wiatrowska 

7) Czesława Jaźwińska. Solenizantom złożono życzenia i wręczono okolicznościową 

wiązankę kwiatów. 

 

Ad pkt 5 Zgodnie z porządkiem obrad Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak udzielił głosu 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Sztum Leszkowi Taborowi, który przedstawił informację z 

działalności międzysesyjnej zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszego protokołu. W 

uzupełnieniu Burmistrz dodał, że rozważa, aby na najbliższą sesje Rady elektronicznie 

radnym przesyłać informację z działalności międzysesyjnej oraz w ten sam sposób będą 

wysyłane protokoły z obrad sesji. Zaproponował, aby radni zapoznali się ze stanem szkół oraz 

ze świetlicami, których są  tablice interakcyjne 

 

Ad pkt 6 Burmistrz Miasta i Gminy Leszek Tabor na ręce Przewodniczącego Rady Czesława 

Oleksiaka przedłożył informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Sztum, 

informację o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I 

półrocze 2012 roku oraz informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowe za 

I półrocze 2012 roku- informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Informacja 

w dniu wczorajszym została przesłana na adresy mailowe radnych  

 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak ogłosił przerwę w obradach od godz. 17,oo do 17,30.  

 

Podczas przerwy Panie z Koła Gospodyń Wiejskich z Czernina częstowały płonącym 

jabłuszkiem. Pani Danuta Barańska poinformowała, że z dniem  28 lipca br. jabłuszko zostało 

wpisane na listę regionalnych produktów i na dzisiejszej sesji jest to pierwsza degustacja tego 

produktu 

 

 

Ad pkt 7   Podjęcie  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Sztumie : 

7.1.  Zgodnie z porządkiem obrad Czesław Oleksiak Przewodniczący Rady udzielił głosu 

Danucie Wiatrowskiej, Skarbnikowi Miasta i Gminy, która przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Sztum na lata 2012-2018  

(uchwała Nr XXII/190/2012) informując o pozytywnej opinii Komisji Finansów Publicznych 

i Rozwoju; 

- uchwała w wyniku głosowania została podjęta przez Radę jednogłośnie ( 13 głosami za- 

podczas głosowania nieobecny był radny Bartosz Mazerski). Uchwała stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu 

 

7.2. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok (uchwała Nr 

XXII/191/2012) przedstawiła Danuta Wiatrowska, Skarbnik  Miasta i Gminy informując o 

pozytywnej opinii resortowej Komisji Rady-  Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju; 
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- uchwała w wyniku głosowania została podjęta przez Radę jednogłośnie ( 14 głosami za) 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

 

7. 3. Zgodnie z porządkiem obrad Czesław Oleksiak Przewodniczący Rady udzielił głosu 

Iwonie Sanewskiej, Kierownikowi Referatu ds. Podatkowych, która przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty od posiadania psów, terminów i sposobu 

płatności opłaty oraz jej poboru (uchwała Nr XXII/192/2012) informując o pozytywnej opinii 

resortowych Komisji Rady-  Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju i Komisji Wsi, 

Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej                    ;                                                                                      

W dyskusji radny Adam Kaszubski zapytał z czego wynika dysproporcja- różnica w 

wysokości inkasa dla Sołtysów i Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji. W 

odpowiedzi Iwona Sanewska wyjaśniła, że różnica wynika z tego, że PWiK odprowadza 

podatek VAT 

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta   jednogłośnie ( 14 głosami za) 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

7.4. projekt uchwały w sprawie ustalenia poboru podatków: rolnego, leśnego i od 

nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa (uchwała Nr XXII/193/2012) 

przedstawiła Iwona Sanewska, Kierownik Referatu ds. Podatkowych informując o 

pozytywnej opinii resortowych Komisji Rady-  Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju i 

Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej; 

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta   jednogłośnie ( 14 głosami za). 

Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu 

 

 

7.5 projekt uchwały w sprawie Programu Aktywności Lokalnej na lata 2012 – 2013 (uchwała 

Nr XXII/194/2012) przedstawiła Sylwia Mackiewicz, dyrektor Miejsko- Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej 

- uchwała w wyniku jawnego głosowania przez Radę  została podjęta jednogłośnie pozytywnie 

( 14 głosami za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

7.6. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Sztumie nr XLIX/389/10 z 

dnia 28 sierpnia 2010 roku w sprawie przystąpienia do opracowania „Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego zwanego dalej „Planem Miejscowym” dla terenu działki 

nr 178/15 z obszarem terenów przyległych dla lokalizacji Farmy Wiatrowej w Szpitalnej Wsi 

obręb Barlewice” (uchwała Nr XXII/195/2012) przedstawiła Iwona Wyżykowska, zastępca 

kierownika Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Planowania Przestrzennego i Majątku 

informując o pozytywnej opinii resortowych komisji Rady Miejskiej- Komisji Wsi, 

Gospodarki Komunalnej (..) i Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju;  

- uchwała w wyniku jawnego głosowania przez Radę  została podjęta jednogłośnie pozytywnie 

( 14 głosami za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

 

7.7. projekt uchwały w sprawie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

Strategii Rozwoju Gminy Sztum na lata 2012-2020 (uchwała Nr XXII/196/2012) 

przedstawiła Iwona Wyżykowska, zastępca kierownika Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami, Planowania Przestrzennego i Majątku informując o pozytywnej opinii 

resortowych komisji Rady Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej (..) i Komisji 

Finansów Publicznych i Rozwoju;  
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- uchwała w wyniku jawnego głosowania przez Radę została podjęta jednogłośnie pozytywnie 

( 14 głosami za) i stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokołu 

 

7.8. projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy i umowy najmu na czas nieokreślony na nieruchomości wchodzące w 

skład gminnego zasobu nieruchomości (uchwała Nr XXII/197/2012) przedstawiła Iwona 

Wyżykowska, zastępca kierownika Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Planowania 

Przestrzennego i Majątku informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- 

Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej  i Bezpieczeństwa ;  

- uchwała w wyniku jawnego głosowania przez Radę została podjęta jednogłośnie pozytywnie 

( 14 głosami za) i stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokołu 

 

7.9. projekt uchwały w sprawie sprzedaży lub oddania w użytkowanie wieczyste w drodze 

przetargu, nieruchomości położonych w obrębie Sztumskie Pole (uchwała Nr XXII/198/2012) 

przedstawiła Iwona Wyżykowska, zastępca kierownika Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami, Planowania Przestrzennego i Majątku informując o pozytywnej opinii 

resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej   i Bezpieczeństwa 

, - uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta   jednogłośnie ( 14 głosami za). 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

 

7.10. projekt uchwały w sprawie zbycia w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej 

położonej w Sztumie przy ul. Sienkiewicza stanowiącej własność Gminy Sztum w związku z 

wygaśnięciem prawa użytkowania wieczystego (uchwała Nr XXII/199/2012) przedstawiła 

Iwona Wyżykowska, zastępca kierownika Referatu Gospodarki Nieruchomościami, 

Planowania Przestrzennego i Majątku informując o pozytywnej opinii resortowej komisji 

Rady Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej   i Bezpieczeństwa 

, - uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta   jednogłośnie ( 14 głosami za). 

Uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu 

 

7.10. projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki położonej w Sztumie przy ul. Żeromskiego 

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej na 

rzecz osoby, która zamierza ją nabyć  (uchwała Nr XXII/200/2012) przedstawiła Iwona 

Wyżykowska, zastępca kierownika Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Planowania 

Przestrzennego i Majątku informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- 

Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej   i Bezpieczeństwa 

, - uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta   jednogłośnie ( 14 głosami za). 

Uchwała stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu  

 

7.11. projekt uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych biorących udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniu 

pożarniczym zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Sztum (uchwała 

Nr XXII/201/2012)  Bożena Falkowska, kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Spraw 

Obywatelskich informując o pozytywnej opinii resortowych komisji Rady Miejskiej- Komisji 

Wsi, Gospodarki Komunalnej (..) i Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju;  

- uchwała w wyniku jawnego głosowania przez Radę została podjęta jednogłośnie pozytywnie 

( 14 głosami za) i stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu 

 

7.12. projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia  planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej na II półrocze 2012 roku przedstawił Adam Kaszubski, przewodniczący Komisji 
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Rewizyjnej informując o pozytywnej opinii resortowej Komisji- Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej; 

- powyższa uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie (14 

głosami za). Uchwala stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu   

  

Ad pkt 8  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

 

Przed  udzieleniem głosu radnym Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak przekazał   

informacje z okresu międzysesyjnego: 

1) Klub Piłkarski „OLIPMIA” Sztum wystąpił z prośbą o dofinansowanie zakupu nagród 

I turnieju piłki nożnej im. Zygmunta Kopczyńskiego- na ten cel z Funduszu Rady 

przeznaczyłem 150 zł. 

2) Mieszkańcy ulicy Pieniężnego skierowali petycję do Rady o remont drogi gminnej- 

petycję skierowałem na resortową komisje Rady 

3) W dniu dzisiejszym do sołtysów została skierowana prośba o podanie swoich adresów 

mailowych celem przesyłania materiałów na sesję wraz z zawiadomieniem drogą  

elektroniczną. Ma to na celu ograniczenie kosztów związanych z wykorzystaniem 

papieru, kosztów ksero, kosztów wysyłki itp. 

 

Radni zgłosili następujące  interpelacje, zapytania i wniosków: 

1) Radny Andrzej Murawski zgłosił o usunięcie kamieni z ulicy Związku Jaszczurczego 

w Sztumie- tym bardziej, że została zakończona rewitalizacja w tym rejonie miasta. 

Zapytał kiedy zostanie wykonana droga do garaży. 

2) Radny Adam Kaszubski zgłosił następujące zapytania i wnioski: 

a) zapytał o efekty i jakość funkcjonowania monitoringu wizyjnego miasta ? Czy 

znane są statystyki wykrywalność przestępstw i wykroczeń w  związku z 

wprowadzeniem monitoringu? Wśród mieszkańców występują opinie, że 

monitoring   pod względem technicznym jest sprawny, ale dyżurny obsługujący 

monitoring nie ma czasu na wykonywanie  czynności związanych z jego obsługą 

podczas służby. W związku z tym może warto  zastanowić się nad zwiększeniem 

obsady Straży Miejskiej, której pracownicy mogliby obsługiwać monitoring np. w 

budynku urzędu. Poza poprawą bezpieczeństwa mieszkańców, dałoby to realny 

wpływ do budżetu gminy z tytułu mandatów wystawianych przez pracowników 

Straży Miejskiej                           . 

b) zapytał, czy gmina posiada, działki w bezpośredniej okolicy jeziora sztumskiego? 

Jeżeli tak, to może warto zastanowić się nad przeznaczeniem tych działek pod 

budowę domków letniskowych, czy kampingu?. Jest to nie tylko moja propozycja, 

ale również mieszkańców, których reprezentujemy                                   . 

c) W związku z wywołanym podczas jednej z ostatnich sesji, tematem promocji 

gminy- jej kierunków i działań jakie samorząd mógłby podjąć, szerokiej 

dyskusji internatów w tym temacie - proponuję, aby resortowa komisja- Komisja 

Finansów Publicznych i Rozwoju, zawarła w porządku posiedzenia i 

przedyskutowała temat związany z promocją gminy Sztum oraz jej 

walorów, abyśmy wspólnie może i z zainteresowanymi mieszkańcami, 
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podyskutowali  temat kierunków promocji naszego miasta, naszej gminy w 

kontekście ewentualnych wydatków budżetowych w najbliższych latach. 

d) Zgłosił wniosek o naprawę nawierzchni drogi dojazdowej do garaży przy 

ulicy Kochanowskiego.   

3) Radny Sławomir Lipski w nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy w kwestii turystyki  

zgłosił ponownie sprawę dotyczącą uciążliwego funkcjonowania firmy Safarii, jest 

bardzo mocny i dotkliwy hałas, trudno wytrzymać przy otwartych oknach. Należy 

pomóc mieszkańcom, jeżeli taka sytuacja będzie się utrzymywać to turyści uciekną. 

4) Radna Róża Banasik- Zarańska przychyla się do opinii radnego, gdyż osobiście jest 

dotknięta problemem hałasu. Codziennie ma pobudkę o trzeciej godzinie po północy. 

Zapytała, czy Firma ma obowiązek przestrzegania ciszy nocnej? W nawiązaniu do 

wypowiedzi i propozycji Pana Burmistrza w sprawie odwiedzenia świetlic w szkołach 

podstawowych, w których są tablice interakcyjne poinformowała, że Komisja 

Edukacji, Kultury (..) na najbliższe posiedzenie  zaplanowała zwiedzenie świetlic.  

5) Radny Henryk Piepiórka zgłosił o zabezpieczenie studzienki (brak pokrywy)  w 

chodniku przy ul. Polnej w kierunku cmentarza- pozostawiono po pracach 

prowadzonych przez PWiK 

6)  Radny Andrzej Babieczko od dłuższego czasu zarówno on jak i Pan Sołtys zgłaszali 

wniosek o przeniesienie lamp oświetleniowych na teren parku, który został 

zrewitalizowany, za co dziękuje.  

7) Radna Wiesława Chabowska zapytała o plany dotyczące zagospodarowania terenu po 

byłym Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sztumie 

8) Radny Bartosz Mazerski zapytał o plany i etap prac związanych z modernizacją 

stadionu lekkoatletycznego w Sztumie 

9) Radny Waldemar Fierek poinformował, że dzień po ostatniej sesji Rady Miejskiej 

chodnik w kierunku Czernina został uszkodzony tj. wyrwano 18 płytek i wrzucono do 

rowu. Sprawę telefonicznie- o godz. 13tej przekazałem pani Żołędowskiej w obecności 

Pana Marcina Baźmierowskiego  i po dwóch godzinach chodnik został naprawiony. 

Informuje w tym celu, aby pochwalić za to, że sprawnie i szybko chodnik został 

naprawiony 

10)  Radna Wiesława Chabowska zaprosiła na koncert muzyki sakralnej Kamila 

Jędrzejewskiego z młodzieżą, który odbędzie się w dniu 1 września br. o godzinie 

18,45 w kościele św. Anny w Sztumie 

11) Sołtys Gościszewa Ryszard Antoniuk zaprosił na dożynki gminne w dniu 15 września 

2012 roku w Gościszewie oraz na paradę motocyklową w dniu 8 września br. podczas 

Dni Ziemi Sztumskiej  

12) Radny Kazimierz Barański zaprosił na Festyn Rodzinny do Czernina w dniu 1 

września br. od godz. 15tej. 

 

Ad pkt 9  Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

1. Burmistrz Leszek Tabor w odpowiedzi na wniosek radnego Andrzeja Murawskiego w 

sprawie usunięcia kamieni na ulicy Związku Jaszczurczego wyjaśnił, że kamienie 

zostały umieszczone celowo, aby samochody nie wjeżdżały na chodnik. W 

uzupełnieniu Burmistrz dodał, że planowane jest spotkanie z resortową komisją Rady 
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Miejskiej, na której planujemy wydyskutować jak wyregulować i upłynnić ruch 

samochodowy na Placu Wolności. Natomiast Ewa Zielińska- Wójtowicz 

odpowiadając na drugie pytanie radnego wyjaśniła, że  prace związane z wykonaniem 

drogi do parkingu zostaną rozpoczęte w najbliższy  poniedziałek 

2. W odpowiedzi na wnioski i zapytania radnego Adama Kaszubskiego udzielono 

następujących wyjaśnień i odpowiedzi:  

1) Burmistrz Leszek Tabor w sprawie monitoringu stwierdził, że „diagnoza słuszna, 

ale z wnioskami bym się nie zgodził”. Z wielu źródeł mam inną ocenę. Ponadto 

Policja mogłaby monitoring wykorzystać w inny sposób i to Policja ma zapewnić 

obsługę monitoringu- jest tam służba całodobowa. Gdyby nie było Straży 

Miejskiej- to jest pytanie, czy monitoringu ma nie być. Nie możemy brać 

wszystkiego na siebie. Należy o tym dyskutować na komisjach. Wszędzie 

fizycznie nie musi być człowiek. O zwiększeniu etatu w Straży Miejskiej  

możemy rozmawiać. Jednakże nie o to walczyliśmy, aby została zwiększona 

obsada Powiatowej Policji (..). Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak w 

związku z powyższym zgłosił, aby na najbliższe posiedzenie resortowej Komisji 

Rady Miejskiej zaprosić Komendanta Policji. Przewodniczący Komisji Wsi, 

Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Andrzej Babieczko poprosił o 

wsparcie na posiedzeniu komisji w powyższym temacie pana Burmistrza, pana 

Przewodniczącego Rady i radnego pana Andrzeja Murawskiego. 

2) Gmina przy jeziorze sztumskim posiada wolne tereny- ok. 6 ha. Temat ten należy 

przedyskutować na komisji  

3) W sprawie działań promocyjnych gminy i jej kierunków Burmistrz stwierdził 

„cieszę się, że pan Radny popiera moje propozycję dotyczącą promocji”  

3. W odpowiedzi na uwagę radnego Sławomira Lipskiego dot. uciążliwości 

funkcjonowania firmy Safari Burmistrz Leszek Tabor stwierdził, że temat ten był 

dyskutowany na komisji Rady i informowano o tym, co możemy zrobić jako 

samorząd. W tym zakresie są inne kompetencje, m. in. są to kompetencje Starosty i 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska.  Ze strony samorządu robimy, co do 

nas należy- kierujemy do właściwych instytucji i monitujemy do odpowiednich 

instytucji i o tym należy informować mieszkańców. W uzupełnieniu Bożena 

Falkowska dodała, że skierowaliśmy pismo do Starosty i Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska informując o uciążliwości firmy Safari- są to organy, które 

posiadają w tym zakresie kompetencje.  Wszelkie ustalenia- o których, np. 

dyskutowano na komisji Rady zostały zapisane w treści decyzji środowiskowej, od 

której odwołała się strona postępowania. Burmistrz Leszek Tabor dodał, że w tej 

sprawie postara się zorganizować spotkanie z Wojewódzkim Inspektorem Ochrony 

Środowiska. 

4. W sprawie niezabezpieczonej studzienki- brak pokrywy-  chodnik  przy ulicy Polnej w 

kierunku cmentarza Bożena Falkowska, kierownik referatu GKiSO poinformowała, że 

sprawa ta w celu uzupełnienia pokrywy została zgłoszona do Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji (odpowiedź na wniosek zgłoszony przez radnego Henryka 

Piepiórkę) 

5. Bożena Falkowska w odpowiedzi na wniosek radnego Andrzeja Babieczko w 

sprawie przeniesienia lamp oświetleniowych na teren parku w Gościszewie 

poinformowała, że 2 lampy z terenu prywatnego zostaną przeniesione w okolice 

parku- chcieliśmy, aby została zakończona rewitalizacja parku 

6. Burmistrz Leszek Tabor w odpowiedzi na pytanie radnej Wiesławy Chabowskiej o 

plany zagospodarowania terenu po byłym Zakładzie Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej poinformował, że pierwszy przetarg nie doszedł do skutku. Obecnie 
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zasadniczą sprawą  jest uchwalenie na ten teren miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego proponując dla przyszłych inwestorów bardziej zachęcające zapisy w 

planie. Radna Chabowska dodatkowo zapytała, czy na tym terenie planowany jest 

parking. W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że parking nie jest planowany- nie mniej 

jednak będzie proponowana odpowiednia ilość miejsc parkingowych z uwagi na 

przewidywaną budowę budynku mieszkalno- usługowego.  

7. W odpowiedzi na pytanie radnego Bartosza Mazerskiego w sprawie planów 

dotyczących modernizacji stadionu lekkoatletycznego Burmistrz Leszek Tabor 

wyjaśnił, że  na ukończeniu są prace nad dokumentacją. Istotne jest, aby nasz projekt 

umieścić w planie finansowym województwa. Trwają rozmowy, aby wiosną 

przyszłego roku nasz projekt został umieszczony w planach finansowych 

województwa. 

 

 

Ad pkt 10  Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak poinformował, że następna XXIII sesja Rady 

Miejskiej odbędzie się na przełomie miesiąca września/października 2012 roku 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXII sesji Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak zamknął obrady XXII sesji dziękując za udział. 

 

Czas trwania obrad od godz. 16,oo do godz. 19,oo. 

 

 

 

Protokołowała                                                                                       Przewodniczący 

                                                                                                      Rady Miejskiej w Sztumie 

Czesława Jaźwińska 

                                                                                                             Czesław Oleksiak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


